
Inbreng raadsvergadering donderdag 28 januari ivm AZC 

Ik ben het er mee eens dat je mensen niet aan hun lot over kan laten, maar er zijn nog veel punten 

die nu overgeslagen lijken te worden. Ik ben ook niet tegen hulp, want ik heb ook geholpen bij de 

eerdere tijdelijke opvang. Het gaat mij er om dat bepaalde punten niet voldoende belicht zijn en 

daarmee mij en meerdere/vele inwoners tegen de borst doen stuiten. 

Punten AZC  

-Waarom wil de gemeente een AZC van dit formaat als hier vanuit het rijk geen opdracht toe is? Wat 

is de beoogde winst die wordt gezien? Ik zie voornamelijk knelpunten waar naar gekeken zou 

moeten worden. 

-Het aantal 600 - 800 vluchtelingen ontwricht hele kernen. Dit aantal is voor de relatief kleine kernen 

die wij hebben een veel te groot aantal en daarbij geeft het gezien de problemen die zich overal 

afspelen rondom de AZC's en in de media worden verteld een onveilig gevoel. Dit gevoel zal er ook 

zijn bij een kleiner aantal, maar ik verwacht in mindere mate. Roepen dat hier geen problemen 

komen is niet reëel als je kijkt naar de situaties rondom andere AZC's (en je kunt er vanuit gaan dat 

ook niet alles naar buiten toe gecommuniceerd wordt) 

-Er wordt gezegd dat de kosten voor het COA zijn dit is niet 100 procent waar er zijn ook veel kosten 

voor de gemeente en waar komt dit geld vandaan? Er moet een heel nieuw en duur pand komen, het 

opvangen van de vluchtelingen eerder heeft de gemeente ook geld gekost. Gekopieerd uit de 

evaluatie Na berekening blijkt dat de kosten circa € 5.000 hoger zijn dan de vergoeding van het COA  dit is na maar 

9 dagen in een reeds bestaand pand! Voornamelijk door personele inzet voor minder dan 200 

mensen (want de groep mannen die aan de bestaande groep uit Schagen is toegevoegd is door 

problemen tussen de twee groep na 1 dag/nacht al vertrokken). Hier is veel meer personeel nodig! 

busvervoer naar scholen komt ook op kosten van de gemeente. Deze mensen hebben kinderen en zij 

gaan naar middelbare scholen en basisscholen in de regio. In andere gemeenten in Nederland is 

duidelijk dat deze vervoerskosten op het bord van de gemeente komen. De gemeente is wettelijk 

verplicht onderwijs te regelen voor kinderen en jongeren die leerplichtig zijn Deze kinderen zullen niet 

allemaal in het reguliere onderwijs opgenomen kunnen worden (dus extra kosten gebouwen 

(nieuwbouw of verbouwen), vervoer en personeel ivm o.a taalprobleem en traumaverwerking) 

-Hoe wordt omgegaan met veiligheid? Tijdens de opvang werd er een 'vreemde groep' aan de 

bestaande groep uit Schagen toegevoegd. Dit gaf meteen problemen waardoor na 1 dag/nacht deze 

groep weer verplaatst is. Deze mensen moeten die ook tussen bepaalde tijden op het AZC blijven of 

mogen ze er ten alle tijden van af? Komt er extra inzet van politie beschikbaar? Nu is het al vaak als je 

de politie belt ivm overlast dat er niemand in de buurt is en dat als er ruimte is er gekeken wordt of 

er misschien iemand kan komen. Feit: Er worden veel meisjes en vrouwen lastig gevallen in binnen 

en buitenland door vluchtelingen en in een AZC in zweden is net een jonge Zweedse vrouw 

omgebracht door vluchtelingen terwijl zij daar werkte. 

Jullie zeggen dat het een impuls kan zijn voor de scholen in jullie verkooppraatje maar op jullie site 

staat dat er minder basisscholen komen.  



Op dit moment (2015) zijn er in de gemeente Hollands Kroon 29 basisscholen en één school voor voorgezet onderwijs. 

Er zijn: 

 16 scholen voor openbaar basisonderwijs (obs) 

 4 scholen voor protestant christelijk basisonderwijs (pcbs) 

 7 scholen voor rooms katholiek basisonderwijs (rkbs) 

 1 school voor algemeen bijzonder basisonderwijs (abbs) 

 1 school voor protestant christelijk daltononderwijs (pcds) 

De regionale scholengemeenschap voor voortgezet onderwijs staat in Wieringerwerf: Rsg Wiringherlant. De komende 

vijftien jaar daalt het aantal leerlingen op de 29 basisscholen in Hollands Kroon van ongeveer 4.350 naar ongeveer 

3.800 leerlingen. Daardoor zullen enkele scholen fuseren. Onze verwachting is dat het aantal basisscholen in Hollands 

Kroon zakt naar ongeveer 25. 

 

Zwembaden worden wegbezuinigd en hier is wel geld voor? En bovendien moeten deze kinderen 

niet leren zwemmen. Veel tegenstrijdigheden in jullie uitspraken. In de pers werd medegedeeld dat 

er AZC komt en dat locatie nog bepaald moet worden en nu later na alle ophef dat de burgers 

worden overgeslagen is het ineens nee de raad moet nog toestemming geven. Dit laatste geeft 

gevoel dat besluit al genomen is maar als stilhoudertje gebruikt wordt om de inwoners rustig te 

houden. Bij ons wordt alles wegbezuinigd en hieraan wil de gemeente geld besteden. Het klopt dat 

jullie geld per vluchteling krijgen maar daar tegenover staan ook veel kosten en die zullen 

waarschijnlijk weggehaald worden bij de huidige burgers door lastenverhoging (nee niet meteen het 

eerste jaar maar vast het jaar daarna wel)  terwijl al van alles wordt wegbezuinigd. Jullie beloven 

verbetering met bezuinigingen maar alles wordt minder. De service loketten zijn al zo goed als 

verdwenen. ouderen en mensen die geen computer hebben (ja die zijn er nog! en krijgen geen 

computer van de gemeente/het rijk) moeten maar zien hoe ze hun zaakjes regelen vanuit hun kern. 

Beloften lijken loze woorden. De fusie van de 4 gemeenten tot hollands kroon was geen keuze van de 

burger. Ik vrees dat ook zo om wordt gegaan met het AZC.  

Er is namelijk gezegd dat de fusie tot hollands kroon de laatste zou zijn, maar dit blijkt niet waar want 

de volgende grote fusie (dus enorme uitgave!) staat ook al weer op het spel' 

DEN HELDER - Burgemeester Koen Schuiling wil dat de gemeentes in de Noordkop gaan fuseren tot één 

grote gemeente. Hij krijgt daarbij steun van de burgemeester van Hollands Kroon, Jaap Nawijn, zo meldt 

de Helderse Courant vrijdag. 

Ook de burgemeester van Schagen, Marjan van Kampen ziet een samenwerking zitten. Hoewel Schuiling en 

Nawijn een grote gemeente met 150.000 inwoners wel zien zitten, nemen ze vooralsnog niet het voortouw. Een 

fusie is volgens Nawijn onvermijdelijk en zal binnen vijf tot tien jaar gebeuren. 

Zorg er eerst maar eens voor dat de inwoners weer kunnen vertrouwen dat de bestuurders er voor hen zijn en 

niet alleen om over de ruggen van de bewoners heen het ene geld na het andere over de balk smijten! 

Nieuwe MFA koste veel geld. Toch oude gemeentehuis verbouwen voor bakken met geld omdat het MFA te klein 

bleek en nu alles leeg laten staan want er moet toch een ander gebouw komen (voor hoelang?) (sarcastisch) of 

wordt dit als de fusie met schagen en den helder er door is ook een AZC? (sarcastisch: bouw het dan meteen 

functioneel zodat het daarna niet weer bakken met geld kost om te verbouwen) 

http://www.hollandskroon.nl/leven/openbare-scholen_41851/
http://www.hollandskroon.nl/leven/protestants-christelijk-onderwijs_41853/
http://www.hollandskroon.nl/leven/katholiek-basisonderwijs_41855/
http://www.hollandskroon.nl/leven/bijzonder-neutraal-basisonderwijs_41861/
http://www.hollandskroon.nl/leven/daltonschool_41863/
http://www.wiringherlant.nl/


Ik hoop dat bovenstaande zorgen ten aanzien van het AZC en dan vooral de hele hoge kosten, het grote aantal 

en de veiligheid wordt meegenomen in jullie vergadering. Het sarcastische deel moest ik gewoon even kwijt, dat 

geeft wel een beeld van mijn gevoel en van hoe vele inwoners zich voelen. 

Met vriendelijke groet, Sacha Vlaming-Prins 


